
运行证明

Operation Certification

江苏神马电力股份有限公司为贵州电网有限责任公司贵阳供电局 2018 年电网创优项目配网线路复合横担采购项目提供 75 基配电复合横担产品。

Jiangsu Shemar Electric Co., Ltd. provided 75 sets of composite insulated cross-arm for State Grid (Guizhou) Electric Power Company Guiyang Power Supply Bureau in 2018 Grid excellence project distribution line composite cross-arm procurement project

2019 年 8 月，贵阳供电局 2018 年电网创优项目成功投入运行。该工程位于贵州省开阳县，森林覆盖率达 52.92%，居于贵州中部第一，存在鸟害严重的工况。

In August of 2019, 2018 Grid excellence project distribution line composite cross-arm procurement project was successfully put into operation. This project is located in Kaiyang City, Guizhou Province. The forest coverage rate is 52.92%, ranking first in the middle area of Guizhou, with special work condition of bird damage.

江苏神马电力股份有限公司配电复合横担产品安装施工更为便捷、高效，且能有效防止雷击跳闸及各类闪络事故的发生，全生命周期内免维护。至今为止，神马所提供的所有配电复合横担均运行状态良好，无雷击跳闸停电事故发生，未发生任何质量事故。对复合外绝缘未进行任何针对性维护，大大提升该配电线路的可靠性和经济性。

The installation and construction of Shemar' s distribution composite cross arm is more convenient and efficient, which can also effectively prevent lightning trip and various flashover accidents, maintenance-free in the whole life cycle. Till now, Shemar' s provided distribution composite crass-arms are all in good condition without any lightning trip and quality accident. There is no any special maintenance for composite external insulation, which greatly improving the reliability and economy of the distribution line.

特此证明。

10KV南谷线龙井坎变台区新建工程

Hereby certificate

单位名称:(公章)

Office Sealing:

日期(必填):

Date:



附件：

Attachment:

实景照片：(神马产品照片)

Operation Picture:

